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PROTOKÓŁ Nr XXXIII/2022 
 

trzydziestej trzeciej sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 

odbytej w dniu 30 sierpnia 2022 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Jezioranach 
 

 

Pan Andrzej Szuwalski - Przewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach powitał 

wszystkich przybyłych na XXXIII sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

Następnie otworzył XXXIII sesję Rady i oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 8 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji 

– lista obecności radnych stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

  
   Na sekretarza obrad powołany została Radna Teresa Parzonka. 

 

   Obrady rozpoczęto o godz. 10.00 zakończono o godz. 10.45. 
 

1. Otwarcie i akceptacja porządku obrad.  

2. Złożenie podziękowania Sołtysowi Sołectwa Zerbuń w związku z zakończeniem pełnienia 

funkcji.  

3. Podjęcie uchwał w sprawie:  

1) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Jeziorany na rok szkolny 2022/2023, 

2) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów specjalnych, 

psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Jeziorany,  

3) rozpatrzenia wniosku,  

4) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2022-2032,  

5) zmian w budżecie gminy na 2022 rok.  

4. Omówienie informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2022 roku oraz 

kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2022-2032.  

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami.  

6. Wolne wnioski i zapytania.  

7. Przyjęcie protokołu XXXII sesji. 
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Przewodniczący Rady: „Moi Drodzy, Szanowni Państwo, witam serdecznie w dniu 

dzisiejszym na XIII Sesji Rady Miejskiej w Jezioranach i z ulgą mogę stwierdzić, że 

armagedon pogodowy już nam się skończył, że w normalnych warunkach pogodowych 

możemy sobie te dzisiejsze posiedzenie przeprowadzić.” 

Radny Jan Kowalczyk: „Panie Przewodniczący XXXIII Sesji.” 

Przewodniczący Rady: „Przepraszam, XXXIII Sesji, dziękuję za zwrócenie uwagi. Jak 

widzicie, na każdej takiej Sesji zdarzają się jakieś drobne wpadki, ale jesteśmy tylko  

i wyłącznie ludźmi, wszystko się może zdarzyć. Witam przedstawicieli organu prowadzącego, 

władz miasta. Witam Państwa Radnych i zanim przejdziemy do realizacji porządku obrad. Na 

początku na sekretarza dzisiejszego posiedzenia powołuję tradycyjnie, w pełni zdrowia Panią 

Teresę. Pani Tereso zapraszamy osobę doświadczoną, kompetentną w tej kwestii. Porządek 

obrad Państwo otrzymaliście, czy są jakieś propozycje zmian do dzisiejszego porządku, nie 

ma. Stwierdzam, że w związku z otrzymaną listą obecności stwierdzam, że posiadamy 

quorum. Mamy możliwość podejmowania prawomocnych uchwał, dla których dzisiaj się 

spotkaliśmy. Zanim przejdziemy do realizacji tego porządku, jak Państwo wiecie tradycyjnie 

mam w zwyczaju czasami na początku zwrócić uwagę na rzeczy, które odbywały się od 

ostatniej Sesji. Niecałe dwa tygodnie temu mieliśmy dużą imprezę integracyjną w Jezioranach 

Festiwal Wiatru, wymagało to ogromu pracy tutaj pracowników Urzędu i Miejskiego Ośrodka 

Kultury. Sam byłem obecny na tym festynie. Cieszyła się ta impreza dużym 

zainteresowaniem mieszkańców. Mam nadzieję, że mieszkańcy będą fajnie to wspominać. 

Dzięki zaangażowaniu Pana Burmistrza udało nam się przekazać informację, że mamy 

uzdolnioną młodzież, mieszkańców, którzy osiągają sukcesy można powiedzieć, że na arenie 

międzynarodowej. Nasze mieszkanki otrzymały nagrody, z rozmów z ich rodzicami 

przekazano, że były bardzo zadowolone. Był to bardzo fajny pomysł, dobrze zrobiony. Ja  

w tym miejscu, ze swej strony chciałbym podziękować wszystkim pracownikom Urzędu  

i pracownikom Miejskiego Ośrodka Kultury za zorganizowanie i przygotowanie tej imprezy 

za to, że mieszkańcy mogli w tym dniu, mogli sobie spędzić miło i sympatycznie czas, do 

tego grupy też ja się zaliczam. Bardzo, bardzo fajnie to wyszło. Pozwólcie proszę Państwa, że 

usiądę. Przejdziemy do kolejnego punktu realizacji obrad, jeszcze wstanę. Proszę Państwa, 

coś się zaczyna, coś się kończy, o szczegóły poproszę Pana Burmistrza." 

Ad. 2. Złożenie podziękowania Sołtysowi Sołectwa Zerbuń w związku z zakończeniem 

pełnienia funkcji. 

 

Pan Maciej Leszczyński - Burmistrz Jezioran: "Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, 

ja chciałem ze swej strony podziękować dotychczasowej Pani Sołtys Zerbunia, Pani 

Agnieszce Górskiej - Truszkowskiej i chciałem złożyć serdeczne podziękowania za 

dotychczasową współpracę. Dzięki, której udało się zrealizować wiele ważnych inicjatyw 

i przedsięwzięć. Wspólny wysiłek i zaangażowanie wpłynęły pozytywnie na wizerunek  

i rozwój naszej gminy. Życzymy, aby dotychczasowe osiągnięcia były źródłem zapału do 

dalszego skutecznego działania na rzecz naszej lokalnej społeczności oraz pomyślności 

osobistej i sukcesów zawodowych. Tutaj chcielibyśmy z Panem Przewodniczącym w imieniu 

Państwa podziękować Pani Agnieszce. Wręczymy przy obecności Pani Agnieszki. Jeszcze 
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chciałbym Panie Przewodniczący dodać do tego, co Pan powiedział apropo naszej 

uroczystości, która miała miejsce, żebyśmy w ostatni weekend byli świadkiem wspaniałego 

czterodniowego koncertu "Klangoru", który już się wpisał w naszą rzeczywistość i Drodzy 

Państwo tutaj olbrzymia praca MOK-u, ludzi zaangażowanych społecznie, zawodowo. Piękne 

cztery koncerty, naprawdę czapka z głowy. Biletowana impreza, masa ludzi, bardzo mnie to 

cieszy, że pięknie to wszystko zostało zorganizowane. Również dziękuję wszystkim 

pracownikom MOK-u z Panem Dyrektorem na czele, że tak pięknie realizuje potrzeby 

mieszkańców. Dziękuję bardzo." 

Przewodniczący Rady: "Ja ze swej strony tylko dodam, że każda społeczność lokalna nawet 

te mniejsze w postaci Sołectwa potrzebuje zawsze lidera. Jak powiedziano, coś się zaczyna, 

coś się kończy, przyszedł czas na to, że Pani Agnieszka zakończyła swoją pracę, za co 

serdecznie dziękujemy. Pragnę także poinformować Państwa, że została wybrana nowa Pani 

Sołtys i została nią Pani Iwona Bączyk."   

Burmistrz Jezioran: "Chciałbym też dodać, że miejscowość Zerbuń uczestniczy w konkursie 

na piękną wieś." 

Przewodniczący Rady: "Zmiany są duże, byłem osobiście." 

Burmistrz Jezioran: "Należy zaznaczyć, że z dużymi sukcesami, zostało dobrze ocenione 

przez komisje oceniającą." 

Przewodniczący Rady: "Zmiany są naprawdę widoczne.” 

 

 

Ad. 3. Podjęcie uchwał w sprawie:  

 

1) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Jeziorany na rok szkolny 2022/2023, 

 

Przewodniczący Rady: "Przejdziemy teraz do kolejnego punktu dzisiejszych obrad, czyli 

podjęcia uchwał w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Jeziorany na 

rok szkolny 2022/2023. Zanim zaczniemy procedować, to taka sugestia od pracowników, 

którzy zajmują się obsługą techniczną dzisiejszego posiedzenia, że jeżeli będą jakieś 

problemy techniczne, kłopotów z głosowaniem, proszę o zrozumienie, że czasami jest 

złośliwość rzeczy martwych jest nie do pokonania, ale mam nadzieję, że wszystko będzie 

dobrze. Podpunkt 1 w punkcie 3, podjęcia uchwały w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w Gminie Jeziorany na rok szkolny 2022/2023. Wszystkie te projekty 

uchwał były omawiane na posiedzeniach Komisji. Czy ktoś jeszcze z Państwa chciałby w tej 

kwestii zabrać głos? Pozwólcie Państwo, że ja zabiorę głos i odczytam projekt uchwały.” 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: „Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Jeżeli nie, to proszę 

przystąpmy do głosowania."  
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Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 8 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 

                             

 

              podjęła uchwałę nr XXXIII/283/22 

w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa  

w Gminie Jeziorany na rok szkolny 2022/2023, 

       która stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. W związku z powyższym uchwała została przyjęta. 

Przejdziemy teraz do podpunktu 2. O odczytanie projektu uchwały poproszę Pana 

Przewodniczącego." 

 

2) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów specjalnych, 

psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Jeziorany, 

 

Pan Jacek Ciborski - Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Jeżeli 

nie, to przystąpimy do głosowania." 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 8 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu) 

 

              

                podjęła uchwałę nr XXXIII/284/22 

w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin  

zajęć pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych i doradców zawodowych zatrudnionych w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Jeziorany, 

  która stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. W związku z powyższym uchwała została przyjęta. 

Przejdziemy teraz do podpunktu 3 w punkcie 3, do podjęcia uchwały w sprawie rozparzenia 

wniosku. Projekt uchwały przeczyta Pani Teresa." 
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3) rozpatrzenia wniosku, 

 
 

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa chciałby jeszcze coś dodać? 

Jeżeli nie, to proszę przystąpmy do głosowania."  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 8 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu) 

              

podjęła uchwałę nr XXXIII/285/22 

w sprawie rozpatrzenia wniosku, 

        która stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Przed nami kolejny 

podpunkt, podpunkt 4, podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2022–2032. O odczytanie projektu uchwały poproszę 

Pana Przewodniczącego."  

 

4) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2022-2032, 

 

Pan Jacek Ciborski - Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo za przeczytanie projektu uchwały. Czy ktoś  

z Państwa chciałby zabrać głos? Może Pani Skarbnik chciałaby coś dopowiedzieć?" 

Skarbnik Gminy: "Nie. Dziękuję." 

Przewodniczący Rady: "Jak mówiłem na początku, wszystko było omówione dokładnie na 

posiedzeniu Komisji. Proszę przystąpmy do głosowania." 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 8 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu) 

 

              

                podjęła uchwałę nr XXXIII/286/22 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  

         Gminy Jeziorany na lata 2022 - 2032, 

        która stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Przed nami ostatni 

podpunkt, w tym punkcie tj. podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2022 

rok. Pozwólcie Państwo, że odczytam projekt uchwały.” 

 

5) zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: „Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Czy Pani Skarbnik 

chciałby coś ewentualnie dodać?" 

 

Skarbnik Gminy: "Nie. Dziękuję." 

Przewodniczący Rady: "Jeżeli nie, to przystąpimy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 8 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXXIII/287/22  

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok 

która stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuje bardzo. Uchwała została przyjęta i tym samym 

wyczerpaliśmy już punkt 3 podjęcia uchwały, o których przed chwilą mówiliśmy. 

Przystąpimy do realizacji punktu 4. Omówienie informacji o przebiegu wykonania budżetu za 

I półrocze 2022 roku oraz kształtowanie się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Jeziorany na lata 2022-2032. Poprosimy pokrótce jakieś głownie wnioski z tego 

sprawozdania."  

 

Ad. 4. Omówienie informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2022 roku oraz 

kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2022-2032. 

 

Pani Katarzyna Kolibowska - Skarbnik Gminy: "Plan dochodów budżetu gminy na dzień  

30 czerwca 2022 roku wyniósł 65.159.061,09 zł, wykonania na II kwartał wyniosło 

23.630.573,41 zł, tj. 36,27%. Dochody bieżące 56,61%, dochody z subwencji 56,57%, 

dochody z tytułu udziałów 50%, dochody z tytułu udziałów w podatku dochodowym od osób 

prawnych 49,99%, pozostałe dochody 47,77% oraz dochody majątkowe 4,95%, dochody ze 

sprzedaży majątku 23,77%. Plan wydatków budżetu Gminy Jeziorany na dzień 30 czerwca 

2022 roku po zmianach wyniósł 74.757.244,02 zł. Wykonanie po II kwartale wyniosło 

25.150.517,14 zł, tj. 33,64%. Wydatki bieżące 53,79%, wydatki na obsługę długu 58,10%, 

wydatki majątkowe 15,24%. Dochody Gminy zostały zrealizowane w wysokości 
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23.630.573,41 zł. Na realizację zadań gminy przeznaczono kwotę 25.150.517,14 zł.  

W I półroczu wystąpił deficyt budżetu w wysokości 1.519.943,73 zł. Saldo operacyjne 

budżetu zgodnie z art. 242, czyli dochody bieżące minus wydatki osiągnęły wartość dodatnią  

i wynoszą 1.190.735,55 zł. Przychody zostały zrealizowane na kwotę 5.278.342,85 zł, 

natomiast rozchody na dzień 30 czerwca 2022 roku zostały zrealizowane na kwotę 

940.550,00 zł i dziękuję." 

Przewodniczący Rady: "Dziękuje bardzo. Czy ktoś z Państwa ewentualne chciał coś dodać, to 

ja dodam, przypomniało mi się z Komisji, że dzięki dużej staranności przygotowaniu budżetu 

zwłaszcza Pani Skarbnik ten budżet miasta i gminy jest w miarę realizowany równomiernie, 

że zadłużenie z tymi okresami jest, ale odnotowujemy lekki spadek. Jak Państwo widzicie nie 

wszystkie wskaźniki są na równym poziomie, ale to wynika z różnych przyczyn i to tyle, co 

do podsumowania sprawozdania za I półrocze. Czy ktoś chciałby coś jeszcze dodać? Jeśli nie, 

to przystąpimy do głosowania, przepraszam na tym zakończyliśmy ten punkt. Proszę 

przejdźmy do punktu 5 tj. sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami." 

 

Ad. 5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

 

Pani Danuta Zawolska - Sekretarz Gminy: "Informacja ze sprzedaży mienia. Sprzedano 

działkę nr 27/12 o pow. 399 m² położoną w obrębie Tłokowo w trybie bezprzetargowym na 

poprawę warunków zagospodarowania działki sąsiedniej osobie fizycznej za kwotę brutto 

7.134 zł, działki nr 284/5 o powierzchni 1255 m² i 284/4 o pow. 787 m² położone w obrębie 

miasta Jeziorany w trybie przetargu nieograniczonego osobie fizycznej za kwotę brutto 

54.858 zł. Wykonane zadania gospodarcze: 1. Wykoszono trawy na cmentarzach wojennych 

w miejscowości Zerbuń, Piszewo, Górkowo. 2. Wycięto i przeprowadzono opryski  barszczu  

Sosnowskiego w miejscowości Ustnik, Wilkiejmy, Modliny, kol. Tłokowo, kol. Jeziorany.  

3. Wykoszono  pobocza dróg: Jeziorany – Lekity – Kalis, Tłokowo – Kramarzewo – Piszewo, 

Radostowo – Suryty, Kramarzewo – Franknowo – Polkajmy, Franknowo – Modliny – 

Potryty, Franknowo – Wola Szlachecka, Wielewo – Kramarzewo, Ustnik – Wilkiejmy, 

Miejska Wieś – Zerbuń – Kiersztanowo, Jeziorany – Tłokowo. 4. Wykoszono skarpy przy 

rzece Symsarna. 5. Wykoszono place gminne w Jezioranach, na ul. Sienkiewicza,  

ul. Parchimowicza, ul. Dworcowej, ul. Wipsowskiej, we Franknowie. 6. Wykonano przycinkę 

wystających gałęzi przy drodze Tłokowo – Kramarzewo. 7. Uzupełniono dziury masą 

asfaltową na drodze Jeziorany – Miejska Wieś, Zerbuń kolonia. 8. Rozebrano budynek 

gospodarczy po byłym przedszkolu w Jezioranach. 9. Rozebrano budynek gospodarczy przy 

ul. Kajki. 10. Naprawiono drogę dojazdową do amfiteatru w Jezioranach. 11. Naprawiono  

i pomalowano ławki w amfiteatrze w Jezioranach. 12. Naprawiono wlot do kanału burzowego 
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ul. Reja. 13. Przeprowadzono prace remontowe w Szkole Podstawowej w Jezioranach.  

14. Naprawiono dach na kotłowni w Szkole Podstawowej w Jezioranach. 15. Oczyszczono  

korytka ściekowe przy chodniku na drodze Jeziorany – Tłokowo. 16. Zamontowano tablice  

informacyjne w Kalisu i Wilkiejmach. Zawarte umowy: 1. Zawarto umowę z Wojewodą 

Warmińsko-Mazurskim, której przedmiotem jest udzielenie dotacji na zakup masztu, flagi 

oraz instalacji realizowanego w ramach projektu "Pod Biało-Czerwoną" zgodnie  

z regulaminem ustanowionym przez Kancelarię Rady Ministrów. Gmina Jeziorany otrzymała 

dotację w kwocie 6.700 zł. Termin realizacji zadania od przekazania środków do 11 listopada 

2022 r. 2. W dniu 11.07.2022 r. zawarto umowę z Województwem Warmińsko-Mazurskim - 

Zarządem Dróg Wojewódzkich na realizację zadania "Przebudowa drogi wojewódzkiej  

nr 593 w zakresie budowy chodnika w miejscowości Olszewnik" Zadanie realizowane jest  

w ramach środków finansowych zatwierdzonych na dany rok przez Sejmik Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego oraz Radę Gminy Jeziorany. Termin realizacji zadania 30 listopada 

2022 r. Inwestorem zadania jest Zarząd Dróg Wojewódzkich. Planowany koszt realizacji 

inwestycji wynosi brutto 504.832 zł. Gmina Jeziorany udziela Zarządowi pomocy finansowej 

w formie dotacji celowej w wysokości 220.000 zł. Dziękuję." 

 

Ad.6. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Przejdziemy do punktu 6 wolne wnioski  

i zapytania. Czy ktoś z Państwa Radnych? Bardzo proszę." 

Radny Wiesław Żywicki: "Mam pytanie, kiedy Sołtysi będą mogli przychodzić na Sesję  

i ewentualnie osoby zainteresowane." 

Przewodniczący Rady: "W najbliższym czasie ulegnie to zmianie." 

Radny Wiesław Żywicki: "Dziękuję." 

Przewodniczący Rady: "Tak, jak mówiłem, w najbliższym czasie będzie to rozstrzygnięte. 

Ktoś jeszcze z Państwa?" 

Radny Stanisław Kawecki: "Proszę Państwa, sporo się robi dla mieszkańców wsi, w tym 

drogi, natomiast od pewnego czasu dożynki odbywają się w sobotę. Idzie sporo wysiłków 

organizacyjnych, natomiast frekwencja taka, jak w zeszłym roku była marna. Może powrócić 

do dawniejszej zasady, kiedy dożynki odbywają się w niedzielę. Na pewno powróciłaby 
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dawna ranga dożynek i na pewno zainteresowanych byłoby więcej. Potocznie mówiąc termin 

sobotni wiele osób traktuje jako termin na łapu capu, taki termin zastępczy. Mój oficjalny 

wniosek, żeby dożynki odbywały się w niedzielę. Ja rozumiem, że czwartego nasz wieniec 

gdzieś jedzie, ale zawsze przed czwartym jest niedziela wcześniejsza, na przykład 28, wtedy 

można zrobić dożynki. Przez pewien czas była zasada, że ostatnia niedziela sierpnia są 

dożynki w Jezioranach, a w pierwszą niedzielę września nasz wieniec, nasze delegacje jadą 

gdzieś na dożynki wyższego rzędu. Powróćmy do tej zasady i wtedy efekt wydanych 

pieniędzy i pracy Miejskiego Ośrodka Kultury będzie uważam pełniejszy. Dziękuję." 

Przewodniczący Rady: "Zapytam Pana Dyrektora MOK-u, co o tym sądzi." 

Radny Stanisław Kawecki: "Nie co o tym sądzi, bo gdyby sądził inaczej, to by w soboty nie 

robił." 

Przewodniczący Rady: "Może na ten termin rzutują inne kwestie z czymś związane, nie 

wiem, ale porozmawiam z Dyrektorem MOK-u i zapytam." 

Radny Wiesław Żywicki: "Odnośnie dożynek, jak ja pamiętam był wniosek składany, jak 

były dożynki w niedzielę, że ludzie chcieli w sobotę, ponieważ później jakaś dyskoteka, czy 

jakaś tam zabawa, a ludzie pracujący w poniedziałek do pracy idą i ja pamiętam, że był taki 

wniosek, żeby robić w sobotę, a teraz jest na odwrót." 

Radny Stanisław Kawecki: "To może robić zabawę, a dożynki sobie odpuścić. Jak młodzież 

chce się pobawić, to nic nie stoi na przeszkodzie, żeby w sobotę zrobić zabawę. Jeżeli ranga 

dożynek ma być rzeczywiście jakaś tam, to wróćmy do tego, co było. Wtedy, kiedy 

zainteresowanych dożynkami przychodziło sporo." 

Przewodniczący Rady: "Może sposobem na rozwiązanie tej kwestii, jest zasugerowanie 

Dyrektorowi MOK-u zrobienie referendum wśród Sołtysów, trudno powiedzieć." 

Wiceprzewodniczący Rady: "Jak będzie dobrze rozreklamowane jako dożynki, to czy to 

będzie sobota, czy niedziela, to ludzie przyjdą, to tylko o to chodzi."   

 

Ad.7. Przyjęcie protokołu z XXXII Sesji. 

Przewodniczący Rady: "Dobrze, przejdźmy do punktu ostatniego dzisiejszego porządku 

obrad przyjęcia protokołu XXXII Sesji. Ja jestem za." 
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Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 8 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu) 

 

Przyjęto Protokół z XXXII Sesji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

Przewodniczący Rady: "W związku z powyższym protokół XXXII Sesji został przyjęty i tym 

samym wyczerpaliśmy porządek dzisiejszych obrad. W związku z tym serdecznie Państwu 

dziękuję za udział w dzisiejszym posiedzeniu. Dziękuję pracownikom Urzędu za pomoc  

w realizacji tej Sesji. Dziękuję Pani Skarbnik, Pani Sekretarz, Panu Burmistrzowi za udział  

w Komisji. Mimo tych rzeczy, które nas czekają tych niedobrych w związku z zawirowaniami 

na ryku paliw, energii. Mam nadzieję, że na kolejnej Sesji jakieś pozytywne kwestie będą do 

omówienia. Bądźmy dobrej myśli. Ja dziękuję Państwu za dzisiejszy dzień i zamykam 

posiedzenie XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Jezioranach. Dziękuję bardzo."  

 

   W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady stwierdził,  

że XXXIII sesja Rady Miejskiej w Jezioranach został zakończona. 

 

 

       Protokołowała                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej 

 /-/ Anna Brakoniecka                                                             /-/ Andrzej Szuwalski 

 


